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Samenvatting Het college verzoekt de raad om wensen en bedenkingen 

kenbaar te maken over de voorgenomen wijzigingen van de 
Subsidieregeling duurzame maatregelen. Het college wil die 
regeling aanpassen en vereenvoudigen. De wensen en 
bedenkingen ontvangt het college graag uiterlijk 12 
november 2019, de datum van de raadsvergadering in 
november.

Wijzigingen die het college wil doorvoeren in de verordening:
- niet meer subsidiëren van zonnepanelen,
- de eisen voor subsidie voor isolatie en groene daken 
worden versimpeld,
- niet meer subsidiëren van maatregelen als 
inductiekookplaten etc.,
- mogelijk maken van stapelen van Rijks- en gemeentelijke 
subsidies,
- niet meer toepassen van de burenbonus.

Nationaal energiespaarfonds (NEF):
De gemeente verlaagt de rente die het NEF vraagt voor 
energiebesparende maatregelen met 1% of 1,2%, 
afhankelijk van het type lening.

Financiële consequenties Het college verwacht dat de subsidiepot minder snel 
uitgeput zal raken omdat de gemeente de aanschaf van 
zonnepanelen niet meer zal subsidiëren.

Het college wil voor 2020 maximaal € 100.000,- bijdragen 
aan rentekorting op energielening.
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Toelichting
De gemeente heeft onderzocht of een fonds/lening een effectief en efficiënt instrument is om 
duurzame maatregelen te stimuleren, al dan niet in combinatie met de subsidieregeling duurzame 
maatregelen.



Voorgesteld besluit

Besluit
De commissie neemt de raadsbrief na inhoudelijke bespreking voor kennisgeving aan.
De fractie GBLV overweegt een motie over de communicatie in te dienen.
Toelichting
Het woord wordt gevoerd door mevrouw Dominicus (GroenLinks), de heer Blikland (PvdA), de heer 
Verschoor (CU-SCP), mevrouw Bos (D66), de heer Dupont (CDA), mevrouw Velù, mevrouw Kortman 
(VVD) en wethouder Van Eekelen.

In antwoord op vragen en opmerkingen antwoord wethouder Van Eekelen dat de regeling moet leiden 
dat inwoners zoveel mogelijk duurzaamheidsmaatregelen nemen en dat de inwoners worden 
geïnformeerd via de woonwijzerwagen en met een communicatiecampagne.

Wethouder Van Eekelen zegt toe:

 De percentages te geven van de aanvragen om subsidie tot nu toe;
 Te kijken of de burenbonus kan worden meegenomen in de regeling;
 De subsidieregeling te evalueren.


